
  

 

  

 

 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 
Zaaknummer Z-22-434445 

Documentnummer DOC-23-764345 

Naam commissielid W. Vlaanderen 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Commissievragen GL raadscie. 7-12 agendapunt 8.1 Maatregelenplan 
GVVP 

Datum waarop de vraag is gesteld 1 december 2023 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  In het GVVP zijn de reacties opgenomen van verschillende groepen en politieke 

partijen. 

Daarbij ook een reactie van GroenLinks op pagina 19.  

 

Daarbij wordt aangegeven dat dit iets is waar serieus naar gekeken moet worden. 

 

De reactie is echter niet opgenomen in de lijst van maatregelen. 

 

Kan het alsnog worden opgenomen in de matregelenlijst? 

 

Als dat niet meer kan, wat is dan de reden dat het er niet bij staat? 

antwoord  In het proces bij het vastgestelde GVVP is een samenvatting gemaakt van de grootste 

verkeersveiligheidsknelpunten in de gemeente. Deze locatie maakt hier geen deel 

vanuit. Dit is de hoofdreden waarom deze locatie niet in de lijst met maatregelen is 

terug te vinden. 

 

Om specifieker in te gaan op de locatie en de problematiek zelf: 

Het specifiek doortrekken van dit gedeelte van het fietspad leidt mogelijk tot 

fietsverkeer wat op de rotonde tegen de richting inrijdt (op een rotonde met relatief 

veel gemotoriseerd verkeer). Om deze reden wordt het inrichten van dit wegvak als 

tweerichtingenfietspad afgeraden. 

 

Wel is de inrichting met markering en verharding bij de overgang van de fietsstroken op 

de Nijverheidsweg naar het tweezijdig éénrichtingenfietspad niet optimaal. Mochten er 

kansen liggen met andere werkzaamheden (werk met werk te maken) zal het 

optimaliseren van de inrichting van de markeringen meegenomen worden. 

 


